

R-135084 - PWGSC - Workspaces - Category 3 – Metal Filing and Storage Cabinets
Questions and Responses

Question / Question	Answer / Réponse
<p>Our epoxy-coated paint is inherently rustproof but is also meant for standard office climatized interiors. Are these lockers going to be used in a locker room location where moisture will be present?</p> <p>Notre peinture revêtue d'époxy est intrinsèquement antirouille, mais est également destinée aux intérieurs climatisés de bureau standard. Ces casiers seront-ils utilisés dans un vestiaire où l'humidité sera présente?</p>	<p>No</p> <p>Non</p>
<p>Our electronic locks are opened using the pull on the lock itself or by adding an ADA complaint pull to the door, there is no recess in the door. Please advise if this is acceptable.</p> <p>Nos serrures électroniques sont ouvertes à l'aide de la traction sur la serrure elle-même ou en ajoutant une traction de plainte ADA à la porte, il n'y a pas d'évidement dans la porte. Veuillez indiquer si cela est acceptable.</p>	<p>It is not acceptable.</p> <p>Ce n'est pas acceptable.</p>
<p>You have two versions for each door ventilation shown, one where it's top and bottom and one where it's top only, is one or two locations on each door for ventilation required?</p> <p>Vous avez deux versions pour chaque ventilation de porte montrée, une où c'est en haut et en bas et une où c'est en haut seulement, est-ce qu'un ou deux endroits sur chaque porte pour la ventilation sont nécessaires?</p>	<p>Door ventilation is required at the top and bottom of the door.</p> <p>Ventilation de la porte est requis en haut et en bas de la porte</p>